
Soul Saturdays this Great Lent
Родительские субботы во время великого поста

The  Holy  Church  appoints  several  special  Saturdays  throughout  the  year  on
which we especially commemorate our departed friends and loved ones. At St.
Vladimir’s we will serve the following memorial services on the following dates
this Great Lent – (Evening Services 6:00 p.m. on the Eve ~ Divine Liturgy at
8:00 a.m.):

February 14 March 7
March 14 March 21

Please join us for those services that you are able to and for those you are not:
please assure the commemoration of your friends and loved ones at the services
by emailing their names (please distinguish between Orthodox and non-Orthodox
departed) to info@stvladimiraami.org or by otherwise contacting Fr. Gregory.

Святая Церковь выделила несколько суббот в течение года для поминовения
усопших  родных  и  близких.  Расписание  поминальных  служб  в  Свято-
Владимирском  храме  на  Великий  Пост  (Заупокойные  вечерние
богослужения накануне в 16:00 и Божественная литургия в 08:00)

14 февраля 7 марта
14 марта 21 марта

Приглашаем всех на эти службы, а если вы не можете прийти, можно
заказать поминание ваших близких на службе, прислав их имена (просим
указывать  православных  и  неправославных  отдельно)  по  электронной
почте на адрес  info@stvladimiraami.org, или иным образом передать их о.
Григорию.


